

## El Clasclás ofrece entradas a las personas que no pudieron oír a la Sinfónica

VILAGARCÍA / LA VOZ

Los organizadores del Clasclás dedicaron ayer un buen rato a comunicar con «todas e cada unha das 60 persoas que non poideran acadar a súa invitación para asistir ao concerto inaugural do festival» para ofrecerles «dúas invitacións para calquera dos outros concertos que se van desenvolver nos próximos días no Salón García, na praza da Peixería ou mesmo para o concerto de clausura que terá lugar no Auditorio». De esta forma, «esas persoas terán garantido o acceso e non precisarán facer outra cola para conseguir invitación». Esa solución dada a un problema impuesto por el aforo del auditorio ha sido muy bien recibida «por las persoas da lista de espera. A meirande parte delas agradeceron o detalle e aceptaron gustosamente as dúas invitacións».

### Sesión doble

El festival, por otra parte, sigue su camino, y hoy mismo se traducirá en dos conciertos. Uno de ellos tendrá lugar en el Salón García a las 12.30 horas. «As invitacións poderán recollese na billeteira dende unha hora antes do inicio do recital», informa la organización. La segunda cita será el primero de los cuatro conciertos que tendrán los pazos vilagarcianos como escenario. En este caso, la música sonará en el de Rubiáns a partir de las nueve de la noche. «As entradas para asistir a este concerto, que se puxeron á venda a través de Ticketea, están esgotadas dende hai semanas», explicaban desde la organización.

Por delante quedan, aún, muchos días de música clásica y de un festival que ha generado una gran expectación en la ciudad.